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Referat styremøte 05.06.2023 
Til stede: 

• Anne Cathrine Halvorsen 

• Berit Holter 

• Hanne Bonna Bruun 

• Hans Fredrik Mørch 

• Cecilie Gerhard Berger 

• Mireille Gabrielli 

• Ida Nygaard

 

Gjennomgang av referat fra forrige møte 
Referatet gjennomgått.  

• Merknad til sak 14/2023: Treffet med rallylydighet vil bli arrangert i Moss 11. juni.  

• Merknad til sak 17/2023: Dyrevelferdskontrollør kan ikke være samme person som 

utstillingsleder.  

Saker fra tidligere møter – utestående saker 

Sak 15/2023 – øvrige tillitsvalgte 
• Webmaster – Ida fungerer som webmaster inntil videre, men vi fortsetter med å se etter 

noen som kan overta på fast basis. Opprydningsarbeidet på hjemmesiden er påbegynt.  

• Avlsrådet – Vi tar kontakt med Lisbeth. 

Sak 19/2023 – dommere utstillinger 2024 
• Dommere pinsen:  

Vi ønsker spesialister i hvert fall til lørdagens utstilling. Vi spør i første omgang Derek Nevin og 

Michelle Leeper Nevin. Annet forslag: Adam Chappell og en litt mer lokal (fra 

Skandinavia/Norden f.eks.).  

• Dommer minneutstillingen – Frode Jevne  

Vi sender e-post til Nevins og Jevne. 

Sak 20/2023 – momskompensasjon 
Fristen er i august. Ønsker å bli ferdigstille i løpet av juni.  

Sak 22/2023 – bytte av bank 
Ikke noe videre arbeid med dette før pinsetreffet er avsluttet.  

Sak 23/2023 – minneutstillingen 2023 
Aud har sagt ja til å være ringsekretær. Vi spør om Andrine Bråthen vil være skriver igjen. 

Vi arrangerer lunsj etter utstillingen i år også.  

Nye saker 

Sak 24/2023 – oppsummering pinsetreffet 2023 
Årets pinsetreff ble et vindfullt eventyr og klubbens store partytelt er ødelagt. Selve utstillingen gikk 

bra. Usikkert om det var en fulltreffer med foredrag på fredag kveld, det var noe prating samtidig med 

foredragsholderne noe som igjen forstyrret for andre. Pga. værforholdene ble det ikke arrangert 
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auksjon.  

Vi må huske på å ferdigmelde utstillingen i DogWeb etterpå. 

Vestby hyttepark sier at de skal ha et bygg stående klart til neste år slik at vi eventuelt kan arrangere 

middagen innendørs.  

Sak 25/2023 –Stort Sett 
• Trykkeri – fortsetter med det vi har. Vi hører om at Heidi kan ta utsendelsen igjen. 

• Innhold –klubbens lover, retningslinjer for kontaktpersoner og retningslinjene for 

valpeformidling tas ut. Setter inn en notis om at dette finnes på hjemmesiden.  

Sak 26/2023 – useriøse oppdrettere 
Vi må få frem det som står på klubbens Facebook side bedre og oppdater teksten.  

Hjemmesidens forside: gå igjennom teksten i den oransje rammen, ta inn punktene lengre ned på 

forsiden. Ved fargevalg: legg vekt på lesbarhet.  

Sak 27/2023 – representantskapsmøtet 
Ida holdt en kort orientering. Vi må finne ut hvem som skal gå og holde av datoen. 

Sak 28 /2023 – årshjul for klubben 
Skal inneholde en oversikt over de oppgavene vi har i løpet av året og hvem som skal gjøre det. Leder 

skal ha det overordnete ansvaret for dokumentet. 

Vi lager en mal til årshjul.  

Faste punkter 

Sak 10/2023 – avlsrådet orienterer 
Ingen møter i avlsrådet siden siste styremøte.  

Eventuelt 
Ingen punkter under eventuelt.  

 

 


